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Råd for menneske med nedsett funksjonsevne 
 

Møtedato: 01.02.2021 
Møtestad: Teams 
Møtetid: 12:00 - 14:45 
 
-Det var først fellesmøte med orienteringar for eldrerådet, råd for menneske med 
nedsett funksjonsevne (RMNF) og ungdomsrådet. Deretter gjekk RMNF til eige møte 
for vedtakssaker. 
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001/21: Godkjenning av  innkalling og saksliste 
 

Innkalling og saksliste vert godkjent. 
 
 

Råd for menneske med nedsett funksjonsevne 01.02.2021: 
 
Behandling: 

Ingen merknader, samrøystes 
 
RMNF- 001/21 Vedtak: 

Innkalling og saksliste er godkjent. 
 
 

 

002/21: Godkjenning av møteprotokoll 

 

Møteprotokollen vert godkjent. 
 
 

Råd for menneske med nedsett funksjonsevne 01.02.2021: 
 
Behandling: 

Møteprotokoll frå møte - 02.12.2020 vert godkjent, samrøystes. 
 
RMNF- 002/21 Vedtak: 

Møteprotokoll frå møte - 02.12.2020 er godkjent. 
 
 



 

003/21: Ny forskrift om tildeling av langtidsopphald 

 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
Framlegg til ny forskrift om tildeling av langtidsopphald i Alver kommune med merknader vert 
vedteken. 

 
 

Eldreråd 01.02.2021: 
 
Behandling: 

Leiar for forvaltningskontoret, Kari Hesjedal, orienterte om ny forskrift og dei 
endringane som er gjort. 
 
Eldrerådet gav følgjande samrøystes uttale: 
Eldrerådet har ingen merknader til rådmannen sitt framlegg til vedtak. 
 
ER- 003/21 Vedtak: 

Eldrerådet har ingen merknader til rådmannen sitt framlegg til vedtak. 
 
Råd for menneske med nedsett funksjonsevne 01.02.2021: 
 
Behandling: 

Erling Jacobsen sette fram følgjande framlegg til vedtak: 
RMNF meiner at det i spesielle tilfelle må opnast for at pasientar som ikkje kan 
få eit forsvarleg tilbod i Alver må kunna tildelast plass i ein annan kommune - 
òg dersom dette vert dyrare enn å gje vedkomande institusjonsplass i Alver. 
For å illustrara kva dette kan handla om, nemner vi eit døme der ein døv 
brukar fekk institusjonsplass, men verken kunne kommunisera med tilsette eller 
med andre som budde der. Vedkomande burde i staden ha fått plass på ein 
sjukeheim i Bergen, der teiknspråk er det vanlege samtalespråket. 
Eit av punkta i § 10 lyder no slik: "Dersom kommunen ikkje kan tilby opphald i 
sjukeheim innanfor kommunen, så skal kommunen vurdere kjøp av plass i 
nærliggande kommunar." Vi bed om at dette punktet får eit tillegg, og får 
denne ordlyden: "Dersom kommunen ikkje kan tilby opphald i sjukeheim 
innanfor kommunen, så skal kommunen vurdere kjøp av plass i nærliggande 
kommunar. Dette gjeld både dersom det ikkje er ledige plassar i kommunen, 
og dersom brukaren ønskjer plass på institusjon som er spesielt tilpassa 
brukarar med andre behov enn dei som kommunen kan dekkja. Slik tildeling 
skal òg kunna gjerast dersom kostnaden vert høgare enn ein tilsvarande plass 



i Alver kommune." 
 
 
Framlegget vart samrøystes vedteke.  
 
RMNF- 003/21 Vedtak: 

RMNF meiner at det i spesielle tilfelle må opnast for at pasientar som ikkje kan 
få eit forsvarleg tilbod i Alver må kunna tildelast plass i ein annan kommune - 
òg dersom dette vert dyrare enn å gje vedkomande institusjonsplass i Alver. 
For å illustrara kva dette kan handla om, nemner vi eit døme der ein døv 
brukar fekk institusjonsplass, men verken kunne kommunisera med tilsette eller 
med andre som budde der. Vedkomande burde i staden ha fått plass på ein 
sjukeheim i Bergen, der teiknspråk er det vanlege samtalespråket. 
Eit av punkta i § 10 lyder no slik: "Dersom kommunen ikkje kan tilby opphald i 
sjukeheim innanfor kommunen, så skal kommunen vurdere kjøp av plass i 
nærliggande kommunar." Vi bed om at dette punktet får eit tillegg, og får 
denne ordlyden: "Dersom kommunen ikkje kan tilby opphald i sjukeheim 
innanfor kommunen, så skal kommunen vurdere kjøp av plass i nærliggande 
kommunar. Dette gjeld både dersom det ikkje er ledige plassar i kommunen, 
og dersom brukaren ønskjer plass på institusjon som er spesielt tilpassa 
brukarar med andre behov enn dei som kommunen kan dekkja. Slik tildeling 
skal òg kunna gjerast dersom kostnaden vert høgare enn ein tilsvarande plass 
i Alver kommune." 
 
 

 

004/21: Universell utforma tilkomst til dagsturhytta i Byngja - finansiering 

 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
Kommunestyret vedtek oppstart av prosjektet universell utforma tilkomst til dagsturhytta i 
Byngja med ein prosjektkostnad på 3,5 millionar. Det vert løyvd 615 000 kroner i kommunale 
midlar til tiltaket. 

 
 

Eldreråd 01.02.2021: 
 
Behandling: 

Rådgjevar kultur, Bente Kopperdal Hervik og prosjektleiar eigedomsforvaltning 
Trond Engelsen, orienterte og svara på spørsmål. 
 
Eldrerådet gav følgjande samrøystes uttale: 



Eldrerådet har ingen merknader til rådmannen sitt framlegg til vedtak. 
 
ER- 004/21 Vedtak: 

Eldrerådet har ingen merknader til rådmannen sitt framlegg til vedtak. 
 
 
Ungdomsråd 01.02.2021: 
 
Behandling: 

Fellesorientering til alle rådene  
 
UR- 007/21 Vedtak: 

Ungdomsrådet støttar rådmannen sitt framlegg til vedtak.  
Samrøystes 
 
Råd for menneske med nedsett funksjonsevne 01.02.2021: 
 
Behandling: 

Fellesframlegg: 
RMNF stør rådmannen sitt framlegg og vonar finansieringa kjem på plass, slik 
at éi av dei tre dagsturhyttene får universelt utforma tilkomst. 
 
Framlegget vart samrøystes vedteke 
 
RMNF- 004/21 Vedtak: 

RMNF stør rådmannen sitt framlegg og vonar finansieringa kjem på plass, slik 
at éi av dei tre dagsturhyttene får universelt utforma tilkomst. 
 
 
 

 

005/21: Årsmelding - Rådet for menneske med nedsett funksjonsemne (RMNF) i Alver 

 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
Årsmeldinga vert teke til orientering. 

 
 



Råd for menneske med nedsett funksjonsevne 01.02.2021: 
 
Behandling: 

Ingen merknader, samrøystes. 
 
RMNF- 005/21 Vedtak: 

Ingen merknader. 

 
 

 

006/21: Val av nestleiar - råd for menneske med nedsett funksjonsevne 

 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
Nestleiar i råd for menneske med nedsett funksjonsevne fom 01.02.2021 og ut gjeldande 
kommunestyreperiode vert __________________________ 

 
 

Råd for menneske med nedsett funksjonsevne 01.02.2021: 
 
Behandling: 

Reidar Knutsen sa seg villig til å fortsetja i vervet som nestleiar i rådet. 

 
Nestleiar i råd for menneske med nedsett funksjonsevne fom 01.02.2021 og ut 
gjeldande kommunestyreperiode vert Reidar Knutsen. 

 

Framlegget vart samrøystes vedteke. 
 
RMNF- 006/21 Vedtak: 

Nestleiar i råd for menneske med nedsett funksjonsevne fom 01.02.2021 og ut 
gjeldande kommunestyreperiode vert Reidar Knutsen. 
 

 
 
 



 

007/21: Meldingar og orienteringar til RMNF -  01.02.21 

 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
Meldingar og orienteringar vert teke til orientering. 

 
 

Råd for menneske med nedsett funksjonsevne 01.02.2021: 
 
Behandling: 

Meldingar og orienteringar som vart gjevne i møtet: 
Dei tre første orienteringane vart gjeve i fellesfora med ER/RMNF/UR. 
Orientering 4 og 5 vart gjeve i fellesfora med ER og RMNF. 
 
 
1.Koronapandemien – vaksinering v/Terese Folgerø-kommuneoverlege 
2.Politisk prosess kommuneplan – samfunnsdelen v/Line T. Waage-
samfunnsplanlegger og Marte Hagen Eriksrud-rådgjevar 
3.Universell tilkomst dagsturhytte Byngja v/Trond Engelsen-prosjektleiar 
eigedomsforvaltning og 
Bente Kopperdal Hervik-rådgjevar kultur 
4. Framdriftsplan PwC-rapport v/Leni Dale-kommunalsjef.   
Fellesframlegg: 
Det prosjektet som det vert lagt opp til må koma i gang tidleg nok, og vera 
omfattande nok til at RMNF og brukarorganisasjonane får reell innverknad på 
utarbeiding av planar og iverksetjing av tiltak innanfor desse tenestene. 
 
Framlegget vart samrøystes vedteke. 
 
5. Ny forskrift om tildeling av langtidsopphald v/Kari Hesjedal-leiar for 
Forvaltningskontoret  
 
6. Prosjektgruppa for «Fag- og tenesteutvikling i - og rundt Region 
Nordhordland Helsehus» - brukarinvolvering og -medverknad i 
utviklingsarbeidet.  
Svein Arne Vabø sette fram slikt framlegg til vedtak: 
Rådet bed om at det på neste møte vert gjeve orientering - gjerne i form av  
synfaring - om universell utforming, og andre spørsmål som gjeld innreiing og 
drift av Helsehuset. 
 
Framlegget vart samrøystes vedteke.  
 



RMNF- 007/21 Vedtak: 

Meldingar og orienteringar vert teke til orientering. 
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